

"Change of Control" means:

- (a) SIHNV ceases to directly or indirectly control the Parent (SFHG);**
- (b) the Parent ceases to own directly all of the shares in Newco 1;**
- (c) Newco 1 ceases to own directly all of the shares in the Borrower;**
- (d) the Parent ceases to own directly or indirectly all of the shares in Newco 2A;**
- (e) the Parent ceases to own directly or indirectly all of the shares in Newco 2B; or**
- (f) the Parent ceases to own directly or indirectly all of the shares in Newco 5.**

For the purposes of this definition "control" of any entity means:

(i) the power (whether by way of ownership of shares, proxy, contract, agency or otherwise) to:

(A) cast, or control the casting of, more than 50 per cent. of the maximum number of votes that might be cast at a general meeting of that entity;

(B) appoint or remove all, or the majority, of the directors or other equivalent officers of that entity; or

(C) give directions with respect to the operating and financial policies of that entity with which the directors or other equivalent officers of that entity are obliged to comply; or

(ii) the holding beneficially of more than 50 per cent. of the issued share capital of that entity (excluding any part of that issued share capital that carries no right to participate beyond a specified amount in a distribution of either profits or capital).

Quell: SFHG - 21 22 und 23 Facilities Agreement

"Change of Control" means:

(a) SIHNV ceases to directly or indirectly control the Parent (Steenbok Newco 3) except as a result of:

(i) the enforcement of the Parent Share Security (provided that notice has been given by, or on behalf of, the SFHG Finance Parties to the Agent of their intention to enforce the Parent Share Security and they have consulted in good faith with the Agent in respect of such enforcement for a period of no less than 20 Business Days prior to commencing any such enforcement); or

(ii) the appointment of any Nominated Director;

(b) the Parent ceases to own directly all of the shares in Newco 4;

(c) Newco 4 ceases to own directly or indirectly all of the shares in Moebel;

(d) Moebel ceases to own directly or indirectly all of the shares in SEAG;

(e) SEAG ceases to own directly or indirectly all of the shares in Newco 5; or

(f) Newco 5 ceases to own directly or indirectly all of the shares in the Borrower.

For the purposes of this definition "control" of any entity means:

(i) the power (whether by way of ownership of shares, proxy, contract, agency or otherwise) to:

(A) cast, or control the casting of, more than 50 per cent. of the maximum number of votes that might be cast at a general meeting of that entity;

(B) appoint or remove all, or the majority, of the directors or other equivalent officers of that entity; or

(C) give directions with respect to the operating and financial policies of that entity with which the directors or other equivalent officers of that entity are obliged to comply; or

(ii) the holding beneficially of more than 50 per cent. of the issued share capital of that entity (excluding any part of that issued share capital that carries no right to participate beyond a specified amount in a distribution of either profits or capital).

Quelle: SEAG - 1L und 2L Facility Agreement

Deepl-Übersetzung:

"Change of Control" bedeutet:

- (a) SIHNV stellt die direkte oder indirekte Kontrolle über die Muttergesellschaft (SFHG) ein;
- (b) die Muttergesellschaft nicht mehr alle Aktien (Anteile) von Newco 1 direkt besitzt;
- (c) Newco 1 stellt den direkten Besitz aller Aktien des Darlehensnehmers ein;
- (d) die Muttergesellschaft nicht mehr direkt oder indirekt alle Aktien von Newco 2A besitzt;
- (e) die Muttergesellschaft nicht mehr direkt oder indirekt alle Anteile an Newco 2B besitzt; oder
- (f) die Muttergesellschaft nicht mehr direkt oder indirekt alle Anteile an Newco 5 besitzt.

Im Sinne dieser Definition bedeutet "Kontrolle" über ein Unternehmen:

- (i) die Befugnis (ob im Besitz von Aktien, Vollmacht, Vertrag, Agentur oder anderweitig),:
 - (A) mehr als 50 Prozent der maximalen Stimmzahl, die auf einer Hauptversammlung dieses Unternehmens abgegeben werden können, abgegeben hat oder die Abgabe kontrolliert;
 - (B) alle oder die Mehrheit der Direktoren oder gleichwertigen Führungskräfte dieses Unternehmens ernennen oder abberufen; oder
 - (C) Anweisungen in Bezug auf die Geschäfts- und Finanzpolitik dieses Unternehmens geben, zu deren Einhaltung die Direktoren oder gleichwertige Führungskräfte dieses Unternehmens verpflichtet sind; oder
- (ii) das Halten von mehr als 50 Prozent des ausgegebenen Aktienkapitals dieses Unternehmens (mit Ausnahme eines Teils dieses ausgegebenen Aktienkapitals, der kein Recht auf Teilnahme über einen bestimmten Betrag hinaus an einer Gewinnausschüttung oder Kapitalausschüttung hat).

"Change of Control" bedeutet:

- (a) SIHNV die direkte oder indirekte Kontrolle über die Muttergesellschaft (Steenbok Newco 3) aufgibt, außer als Folge von:

- (i) die Durchsetzung der Stammaktiensicherheit (vorausgesetzt, dass die SFHG Finance Parteien des Agenten von oder im Namen der SFHG Finance Parteien über ihre Absicht, die Stammaktiensicherheit durchzusetzen, informiert wurden und sie haben sich in gutem Glauben mit dem Agenten in Bezug auf eine solche Durchsetzung für einen Zeitraum von nicht weniger als 20 Werktagen vor Beginn einer solchen Durchsetzung beraten); oder

- (ii) die Ernennung eines ernannten Direktors;

- (b) die Muttergesellschaft nicht mehr alle Aktien von Newco 4 direkt besitzt;
- (c) Newco 4 stellt den direkten oder indirekten Besitz aller Anteile an Moebel ein;
- (d) Moebel stellt den direkten oder indirekten Besitz aller Aktien der SEAG ein;
- (e) die SEAG nicht mehr direkt oder indirekt alle Anteile an Newco 5 besitzt; oder
- (f) Newco 5 stellt den direkten oder indirekten Besitz aller Aktien des Darlehensnehmers ein.

Im Sinne dieser Definition bedeutet "Kontrolle" über ein Unternehmen:

- (i) die Befugnis (ob im Besitz von Aktien, Vollmacht, Vertrag, Agentur oder anderweitig),:
 - (A) mehr als 50 Prozent der maximalen Stimmzahl, die auf einer Hauptversammlung dieses Unternehmens abgegeben werden können, abgegeben hat oder die Abgabe kontrolliert;
 - (B) alle oder die Mehrheit der Direktoren oder gleichwertigen Führungskräfte dieses Unternehmens ernennen oder abberufen; oder
 - (C) Anweisungen in Bezug auf die Geschäfts- und Finanzpolitik dieses Unternehmens geben, zu deren Einhaltung die Direktoren oder gleichwertige Führungskräfte dieses Unternehmens verpflichtet sind; oder
- (ii) das Halten von mehr als 50 Prozent des ausgegebenen Aktienkapitals dieses Unternehmens (mit Ausnahme eines Teils dieses ausgegebenen Aktienkapitals, der kein Recht auf Teilnahme über einen bestimmten Betrag hinaus an einer Gewinnausschüttung oder Kapitalausschüttung hat).

Steenbok	Person/Entity with significant control	Officers
Newco 1 (J)	no significant control	OG/DK/DP
Lux Finco 1		
Newco 2A (J)	no significant control	OG/DK/DP
Newco 2B	SIHNV	DK/DP
Newco 3	Newco 2B	B/DK/DP/HL/PS
Newco 4	Newco 3	B/DK/DP/HL/PS
Newco 5 (J)	no significant control	OG/B/DK/DP/HL/PS
Lux Finco 2		
Newco 6 A (J)	no significant control	OG/B/DK/DP/HL/PS
Newco 6	Newco 4	B/DK/DP/HL/PS
Newco 7	Newco 6	B/DK/DP/HL/PS
Newco 8	Newco 7	B/DK/DP/HL/PS
Newco 9	Newco 6	B/DK/DP/HL/PS
Newco 10 (L)		

Legende:

(J): Jersey

(L): Luxembourg

OG: OGIER GLOBAL COMPANY SECRETARY (JERSEY) LIMITED

B: Neil Brown

DK: de Klerk

DP: du Preez

HL: Helen Heyong Lee

PS: Paul Soldatos

Quelle: <https://beta.companieshouse.gov.uk/search?q=STEENBOK+NEWCO>

STRIPES US HOLDING:

Paul Williams Soldatos

Steve Sagner

Christopher Thomas Cook